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Raadadviescommissie Welzijn 
(12762\.....) 

BESLUITENLIJST 
 

Datum  : dinsdag 11 januari 2011 

Tijd  : 19.30 uur 

Plaats  : raadzaal gemeentehuis Neerijnen 

 

Aanwezig : De heer C. Nijhoff (commissievoorzitter), mevrouw P. van Kuilenburg  

    (raadslid GBN), mevrouw M.J. van der Logt (burgercommissielid GBN),  

  de heer H.J. Verseijl (raadslid CDA), mevrouw P.M. Scheffers – van Vuuren  

  (burgercommissielid CDA), de heer L.D. van Lith (raadslid VVD), de heer  

  G.J. van Weelden (raadslid SGP), de heer J.H. Vink (burgercommissielid  

  SGP), mevrouw H.B. Challik (raadslid PvdA), de heer J. Stern  

  (burgercommissielid PvdA), de heer F.A. Beukers (raadslid LB), de heer M.  

  den Besten (burgercommissielid LB), de heer K.G. Steenbergen  

  (raadsgriffier) en de heer J. Andriesse (wethouder). 

Afwezig m.k. : Mevrouw D.T. de Zeeuw-Wielders (raadslid VVD) en de heer J.A. Kapelle  

    (burgercommissielid VVD). 

 

 

Nr. Omschrijving agendapunt 

1. Opening 

 De voorzitter opent de vergadering. 

 

2. Spreekrecht burgers 

 Van het spreekrecht is in deze vergadering gebruik gemaakt door: 

- de heer J.W. Akkerman over een niet op de agenda voorkomend onderwerp: de 

geplande hangplek voor jongeren (JOP) te Ophemert. 

Wethouder Andriesse deelt namens het college van burgemeester en wethouders 

mede, dat zij hebben besloten om de besluitvorming over het JOP Ophemert 

vooruit te schuiven. Hieraan voorafgaand heeft overleg plaatsgevonden met 

bewoners, waar juridische argumenten zijn aangereikt die eerder niet duidelijk 

waren. Voorts zijn argumenten aangereikt waarover niet was nagedacht, waardoor 

het college heeft besloten om even pas op de plaats te maken. Alle argumenten en 

alternatieven worden nog eens op een rijtje gezet en er volgt nader overleg om de 

mogelijkheden opnieuw te bezien. 

 

3. Vaststelling agenda 

 De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 

 

4. Besluitenlijst van de vergadering (inclusief de Lijst toezeggingen) van  

30 november 2010 

 Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) vraagt of er al verenigingen hebben 

gereageerd op het voorgelegde Convenant. 

Wethouder Andriesse antwoordt dat er een 2
e
 gesprek is geweest en dat 5 

verenigingen hebben aangegeven het convenant te gaan ondertekenen en 1 

vereniging dit nog in beraad heeft. 
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De heer Den Besten (LB) is verbaasd over de beantwoording over het 

vrijwilligersnetwerk door het college. Hij begrijpt niet dat het opzetten van het 

vrijwilligersnetwerk bij de SWON is neergelegd. 

Wethouder Andriesse zegt dat er een overeenkomst met de SWON is getekend 

voor het opzetten van een vrijwilligersnetwerk. 

Uit de daarop volgende discussie binnen de commissie komt uiteindelijk naar 

voren, dat er gesproken wordt over verschillende vrijwilligersnetwerken. Dit 

veroorzaakte de verwarring over de beantwoording door het college. 

Toezegging wethouder Andriesse: hij geeft nog een aanvullende toelichting op 

het vrijwilligersnetwerk die in Neerijnen van start zal gaan en betrekt in de 

beantwoording tevens de vraagstelling van de heer Den Besten uit de vorige 

vergadering, waarom Neerijnen zich niet heeft aangesloten bij het Regionaal 

vrijwilligersnetwerk die al van start is gegaan 

 

De heer Den Besten (LB) heeft een aanvullende vraag op de beantwoording van 

het slopen van de gymzaal in Ophemert. Het is nog niet duidelijk WIE uiteindelijk 

verantwoordelijk is voor de sloop en de daardoor gemaakte kosten van € 2.500,= 

per maand voor schoolgymnastiek. Kortom, WIE gaat dat betalen. 

Wethouder Andriesse zegt dat, m.u.v. een redelijke termijn waarin gebouwd 

wordt en de sloop daardoor een feit had moeten zijn, de overige periode dat er niet 

gebouwd wordt en de sloop nu al een feit is, verhaald gaan worden op “de 

Kernen”. Zij zijn opdrachtgever geweest voor de sloop. 

 

 De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld. 

 

5.1 Lijst ingekomen stukken 

 Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) vraagt naar B-5, klanttevredenheidsonderzoek 

WMO 2009, worden de aandachtspunten hieruit nog in een plan van aanpak 

verwerkt. Wordt daarbij dan ook de nalatigheid in de vervanging bij ziekte en 

vakantie in de thuishulp meegenomen. 

De heer Van Lith (VVD) ziet graag B-4, voortgangsnotitie CJG, in de volgende 

raadcyclus geagendeerd in de raadadviescommissie Welzijn. De telefoonnummers 

zijn nog niet beschikbaar en de website is ook niet te raadplegen. 

Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) zegt dat er voor B-5 maar een beperkte 

vragenlijst is toegezonden m.b.t. de Regiotaxi. Ze vraagt inzage in de vraagstelling. 

Tevens verzoekt ze om aandacht te besteden in de inforubriek aan de opgestelde 

informatiefolder over de Regiotaxi en WAAR deze te verkrijgen is. 

Wethouder Andriesse zegt dat het een verplichting is vanuit de WMO om 

aandacht te besteden aan de genoemde punten in B-5, waarbij ook aandacht zal zijn 

voor de vervanging bij vakantie en ziekte, wat natuurlijk geregeld dient te zijn. 

Voor de CJG zijn regionaal de onderhandelingen gevoerd, dat heeft langer geduurd 

dan voorzien en is daardoor later van start gegaan. 

 

Advies De lijst ingekomen stukken kan v.w.b. de raadadviescommissie Welzijn als 

hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

5.2 Mededelingen 

- portefeuillehouders 

- commissieleden 

- regionale samenwerking 
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 De voorzitter vraagt aan de commissieleden, WIE er mee gaan op werkbezoek 

naar “de Wittenberg” te Haaften op dinsdag 25 januari 2011 van 19.00 – 21.00 uur. 

De raadsgriffier heeft de commissieleden die zich opgeven genoteerd. 

6. Stukken ter advisering 

6.1 Voorstel tot goedkeuring Begroting 2011 van Stichting Fluvium (2011-01-12474) 

 Mevrouw Burlet (directrice Stichting Fluvium) beantwoordt veel vragen van de 

over de personele problemen en de kwaliteit bij het openbare basisonderwijs in 

Neerijnen en de doorgevoerde maatregelen om dit in de toekomst tegen te gaan. 

De heer Smit (financieel controller Stichting Fluvium) beantwoordt de 

financiële vragen m.b.t. de begroting 2011, maar ook t.a.v. de jaarrekening 2009. 

Mevrouw Burlet en de heer Smit zijn bereid om bij een volgende behandeling 

van de begroting Fluvium terug te komen voor uitleg. 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

6.2 Voorstel tot vaststelling van de Kadernota WMO 2011-2014 (2011-01-0553) 

 De heer Van Lith (VVD) stelt voor om in het raadsbesluit de termijn van 

verlenging van de huidige beleidsplan WMO op te rekken naar 31 december 2011. 

Wethouder Andriesse zegt dat de maximaal benodigde periode van verlenging in 

het raadsbesluit is opgenomen. Wat hem betreft hoeft deze termijn niet verlengd te 

worden, immers is het toch een taakstelling om de WMO uit te voeren. 

De heer De Kruiff (teammanager SZGW) vindt dat de redenering van de heer 

Van Lith serieus overwogen kan worden. Geeft ruimte om op een goede wijze tot 

kaderstelling te komen, nadat meer bekend is over de gevolgen van de 

ombuigingsoperatie m.b.t. de WMO. 

De fracties van VVD, CDA, GBN, PvdA en SGP zijn voor oprekken van de termijn 

tot 31 december 2011, LB is tegen het oprekken van de termijn en verzoekt om het 

agendapunt als bespreekstuk in de raad te behandelen. 

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

7. Rondvraag 

 De heer Verseijl (CDA) wenst, als lid van de cliëntenraad, graag van deze 

gelegenheid gebruik te maken om de heer Andriesse te bedanken voor zijn inzet als 

wethouder in de afgelopen maanden.  

 

8. Sluiting 

 De voorzitter wenst, mede namens de commissieleden Welzijn, ook wethouder 

Andriesse te bedanken voor zijn inzet en sluit de vergadering om 21.30 uur. 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Welzijn 

d.d. 15 februari 2011 

 

De raadsgriffier,   De voorzitter, 

 

 

 

 

K.G. Steenbergen   C. Nijhoff 


